
 

 
 

Latvijas Slēpošanas federācijas (LSF) 
Valdes sēdes 

PROTOKOLS Nr. ADM/2023/9 
 
 
2023. gada 31. maijā plkst. 14:30 
Rīgā, Ūnijas ielā 14, alternatīvo un ekstrēmo sporta veidu centrā “The Spot” 
 

    
Darba kārtība 

 
1. LSF Kopsapulce, klubu biedru naudu nomaksa. D. Doršs 
2. Sporta veidu finanšu pārskati. D. Doršs, L. Liniņa 
3. Komandas sastāvs PK posmam rollerslēpošanā Kazahstānā. J. Puida 
4. Dažādi 

 

D. Doršs atklāj valdes sēdi. Informē, ka G. Ikaunieks nevarēs ierasties, taču pārējie valdes 
locekļi ir ieradušies, līdz ar to LSF valde ir lemtspējīga.  

 

1. Izteicās: D. Doršs, A. Raugulis, L. Liniņa 

D. Doršs informē, ka nepieciešams apkopot informāciju par situāciju ar klubu biedru 
naudu nomaksu.  

L. Liniņa informē, ka uz šo brīdi LSF ir 19 biedru. Sākot no 11.05.2023 izsūtīti rēķini 
biedriem par tekošo gadu. Apmaksas termiņš norādīts rēķinā. Uz šo brīdi 18 biedri ir 
veikuši biedra naudas iemaksu valdē noteiktā kārtībā, no viena biedra (biedrība “Sporta 
klubs WHITE RUSH”) nav saņemts biedra naudas maksājums, taču pārstāve M. Gintere 
e-pastā informējusi, ka tas ticis veikts no ārzemju bankas konta, tāpēc, iespējams, 
saņemšana aizkavēsies. Atgādinājums par neapmaksātu rēķinu par biedra naudas 
maksājumu biedrības “Sporta klubs WHITE RUSH” pārstāvei M. Ginterei nosūtīts 
30.05.2023. 

A. Raugulis papildina, ka LSF “Nolikums par biedra naudas un licences maksas apmēru 
un maksāšanas kārtību.” 4.punkts nosaka, ka  “Biedru naudu LSF biedrs maksā “līdz 1. 
jūlijam, bet ne vēlāk kā 14 dienas līdz kārtējai gada kopsapulcei” līdz ne vēlāk kā 7 dienas 
līdz kārtējai gada kopsapulcei, nepieciešamības gadījumā uzrādot maksājuma uzdevumu 
par veikto maksājumu.”  

Par Pret Atturas 

4 0 0 

NOLEMJ: 
1.1.  pieņemt zināšanai L. Liniņas sniegto informāciju par LSF klubu biedru naudu 
nomaksu. 
 
 

Piedalās:  Dinārs Doršs   Gunārs Ikaunieks  
  Daniels Fogelis  Jānis Puida 
  Einārs Lansmanis  

   

LSF ģenerālsekretārs: Agris Raugulis 
LSF Grāmatvede: Laila Liniņa 
LSF Sporta organizatore: Laura Šķibuste 
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2. Izteicās: D. Doršs, L. Liniņa, J. Puida, A. Raugulis 

L. Liniņa informē, ka ir sagatavoti sporta veidu finanšu pārskati par periodu 01.09.2022.-
31.05.2023. Šie pārskati ir saskaņoti un pārrunāti ar visiem sporta veidu atbildīgajiem. 

J. Puida informē, ka uz šo brīdi nezināmais ir finansējums no LOK un LSFP.  

Par Pret Atturas 

4 0 0 

NOLEMJ: 
2.1. apstiprināt LSF sporta veidu un administrācijas finanšu pārskatus par periodu 
01.09.2022.-31.05.2023. 

 

3. Izteicās: J. Puida, A. Raugulis, L. Liniņa 

J. Puida informē par situāciju ar komandas sastāvu PK posmam rollerslēpošanā 

Kazahstānā. 24.05.2023 nebija skaidra dalība, jo nebija skaidra rīkotāju nostāja par 

Krievijas un Baltkrievijas sportistu dalību. Lidojums uz šīm sacensībām izmaksā dārgi, 

daļa no sportistiem pateikuši, ka neplāno piedalīties, jo gatavojas ziemas startiem. Kā 

vienu no iemesliem, kāpēc nevēlas piedalīties, min iespējamu Krievijas un Baltkrievijas 

sportistu dalību sacensībās. Nokļūšana uz un no sacensībām vienai personai izmaksā 

aptuveni 1000 eiro, dzīvošana un uzturēšanās no organizatoru puses tiks apmaksāta 

četriem sportistiem. Varētu atbalstīt šo četru labāko sportistu nokļūšanu, kā arī izskatīt 

jautājumu piešķirt 200 eiro līdzfinansējumu pārējiem, kas grib doties un startēt.  

D. Doršs uzskata, ka šis ir distanču slēpošanas darba komisijas jautājums – tai būtu 

jāvienojas par to, kuru deleģēs piedalīties, kā arī par budžetu.  

A. Raugulis  informē, ka šis Kazahstānas posms iekļauts YOG kvalifikācijas sacensību 

finansējuma pieteikumā SOK Olimpiskās solidaritātes programmai , kas iesniegts LOK.  

D. Doršs informē par situāciju ar Krievijas un Baltkrievijas sportistu dalību citu sporta 

veidu pasākumos.  

A. Raugulis ierosina kā labākajiem, tā nākamajiem sportistiem aiz tiem oficiāli e-pastos 

vēlreiz palūgt viedokli par viņu potenciālo dalību.  

Par Pret Atturas 

4 0 0 

NOLEMJ: 
3.1. pieņemt zināšanai J. Puidas sniegto informāciju par komandas sastāvu un 
dalību PK posmā rollerslēpošanā Kazahstānā; 

3.2. deleģēt distanču slēpošanas darba komisiju izlemt jautājumu par to, vai deleģēt 
un kādus sportistus dalībai PK posmā rollerslēpošanā Kazahstānā, kā arī lemt par 
distanču slēpošanas budžetu, kas tiktu paredzēts dalībai šajās sacensībās. 

  

4. 

Izskatāmo jautājumu nav.  

 
 
Sapulce beidzas plkst. 15:15. 
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LSF Valdes priekšsēdētājs 
Dinārs Doršs 
 
 
 
 
 
 
Protokolu sastādīja L. Šķibuste 


